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Presentielijst  
 
Aanwezig Nederlandse Darts Bond: 
Bestuur  Frances van Kooten Voorzitter 
 Theo van Hezik Penningmeester 
 Jacques Michel Bloi Secretaris 
 Hans Elzer Jeugdzaken 
NDB kantoor  Paul Engelbertink Directeur 
 Borg Jansen Officemanager 
 Patrick Stolk Coördinator. breedte- en topsport 
 Kevin de Bree Medewerker breedte- en topsport 
 
Aanwezig Lidorganisaties: 
DORA Gerard Elderenbosch Voorzitter 
 Ruud Willersen  Wedstrijdsecretaris 
WBDF Richard Wirken Secretaris (+machtiging) 
DBMN Frans Agterberg Secretaris 
 René van Stipriaan  Alg. bestuurslid 
RDB Celine van den berg Ledenadministratie (+machtiging) 
DVS Jaap Draaijer Alg. bestuurslid (+machtiging) 
DBA Johan Sierat Voorzitter 
 Henk van Geldrop Alg. bestuurslid 
 Martijn Beekhuizen Penningmeester 
DONHN Erik van Leeuwen Vice voorzitter 
 Johan Vast Ledenadministratie 
FDB Jaap Drost Voorzitter 
 Edwina Veljkovic Secretaris ai 
BDC Jarno Kapteijns Secretaris 
 Mieke van Kollenburg 
RDO Peter Maartense Voorzitter 
 Marcel van Deursen Secretaris 
 Ronald de Groot Competitieleider 
SDC Jos Groen Voorzitter (+machtiging) 
 
Aanwezige gasten: Michael de Vlieger Aspirant bestuurslid 
 Marijke Zomer Bondscoach paradarts 
 Hermien Straten Jeugdcommissie 
 
Afwezig met kennisgeving:  Corné van Leent, DBBR, DOGD, ZDF, DVK, PDB, DOT, TDV, DID, 

VDO 
 
Geen aan- of afmelding:  DSWN, DVO, RD, RDF 
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1) Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 10.30 uur en heet alle aanwezigen van harte welkom. 
 
a) Mededelingen 
De voorzitter benoemt de aan- en afmeldingen, heet de gasten van harte welkom en meldt dat Corné 
van Leent, verkiesbaar als aanklager, zich heeft afgemeld wegens ziekte van zijn vrouw. 
 
b) Vaststellen agenda 
Aangezien er geen wijzigingen zijn, wordt de agenda ongewijzigd vastgesteld. 
 
c) Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken ontvangen en er zijn geen reacties binnengekomen op de 
vergaderstukken. 
 
2) Vaststellen notulen ALV 22 juni 2024 

Er zijn geen opmerkingen ontvangen over de notulen, ook niet tijdens de vergadering. De notulen 
worden goedgekeurd. De voorzitter licht de actiepunten toe; alle punten zijn afgehandeld. Er zijn geen 
verdere vragen. 
 
3) Ontwikkelingen NDB en dartsport (presentatie) 

Bestuur | Kantoor | Commissies:  
Frances van Kooten (NDB) meldt dat er geen wijzigingen zijn binnen het bestuur. Michael de Vlieger 
heeft het afgelopen jaar meegelopen met de bestuursvergaderingen en is later in de vergadering 
verkiesbaar als bestuurslid. Ook zijn er geen veranderingen in de commissies of op het Bondskantoor 
van de NDB. 
 
Paul Engelbertink (NDB) praat de vergadering bij over de recente ontwikkelingen binnen de dartsport. 
Hij blikt terug op de afgelopen finaledagen en evenementen van het Nederlands team, waarbij mooie 
prestaties zijn neergezet. Daarnaast werpt hij alvast een blik op de komende toernooien en 
evenementen. 
 
LaCo finaledag 
Tijdens de voorjaars-ALV is al op de meeste finaledagen teruggekeken; de LaCo-finaledag vond 
echter plaats ná deze ALV. Bij de heren won DONHN de finale van DVS met 6-9. Bij de dames ging 
de titel naar DBMN, die RDB versloeg met 6-2. 
 
Kwalificatietoernooi Nederlandse selectie 
Ook wordt er teruggeblikt op het kwalificatietoernooi voor de Nederlandse selectie. Marvin van Velzen 
en Aletta Wajer wisten hier de winst te pakken en hebben zich geplaatst voor de selectie. Van Velzen 
versloeg Sietse Lap met 6-4, terwijl Wajer overtuigend won van Kelly Streef met 5-1. 
 
NDB Masters 2024 
De NDB Masters 2024, inmiddels voor het tweede jaar georganiseerd, kende de volgende winnaars: 
Jimmy van Schie (heren), Lerena Rietbergen (dames), Ruben Baalmans (jongens) en Eline 
Kersbergen (meisjes). Ook dit jaar zal de NDB Masters weer plaatsvinden. Meer informatie over dit 
evenement krijgen de lidorganisaties nog opgestuurd. 
 
Europe Cup Youth 2024 
Tijdens de ALV wordt ook stilgestaan bij de Europe Cup Youth 2024 in Letland, die plaatsvond van 10 
t/m 13 juli. De reis begon uitdagend: de koffers van de spelers en begeleiding waren niet 
aangekomen. Dit is ter plekke snel en adequaat opgelost. 
 
Het Nederlands team bestond uit Kendji Steinbach, Daan Toxopeus, Massimo Balsamo, Bradley van 
der Velden, Fardau de Jong en Daphne Camijn. De jongens eindigden knap als tweede in het overall 
klassement én in het teamevent, dat werd gewonnen door Ierland. Kendji Steinbach behaalde een 
mooie derde plaats in het singletoernooi, na een nederlaag in de halve finale tegen Jenson Walker. 
Debutante Fardau de Jong pakte samen met de Zweedse Engla Rehnlund brons in het blind draw 
koppeltoernooi voor meisjes. 
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WDF Europe Cup 2024 
Tijdens de WDF Europe Cup in Slowakije behaalde het Nederlands team indrukwekkende resultaten, 
met 7 medailles: 4 gouden, 2 zilveren en 1 bronzen medaille. Het team bestond uit: Priscilla 
Steenbergen, Noa-Lynn van Leuven, Aletta Wajer, Lerena Rietbergen, Alexander Merkx, Dennie Olde 
Kalter, Wesley Plaisier en Johann Brouwer. 
Dennie Olde Kalter schitterde in het singlestoernooi door de Ier Adrian Devine te verslaan met een 
knappe 12-darter in de finale, waarmee hij zich tot Europees singlekampioen kroonde. Hij is de 4e 
Nederlander die deze prestigieuze titel wint, na Richard Veenstra (2016), Raymond van Barneveld 
(2004) en Co Stompe (1998). 
Aletta Wajer en Noa-Lynn van Leuven wonnen het koppeltoernooi door in de finale de dames uit 
Wales Rhian O’Sullivan en Eve Watson te verslaan met een beslissende 89-finish, waarmee zij de 
Europese titel veroverden. Ze zijn het 3e Nederlandse koppel ooit dat deze titel wint. 
De dames eindigden het toernooi met een knappe overwinning in het teamevent, waar ze gastland 
Slowakije met 9-4 versloegen en zich tot Europees kampioen kroonden. Dit is de eerste keer dat een 
ander land als Engeland deze titel wint. 
Nederland veroverde daarnaast zilver in het dames singletoernooi, waarbij Noa-Lynn van Leuven in 
de finale verloor van de Ierse Robyn Byrne. De heren eindigden op de derde plaats in het teamevent, 
nadat Zweden te sterk bleek in de halve finale. Zweden won zowel de Europese titel bij de heren als 
het koppeltoernooi en teamevent, terwijl Nederland overall de tweede plaats behaalde. 
 
WDF Meeting tijdens WDF Europe Cup 2024 
Ook was er tijdens dit toernooi de WDF meeting. Het belangrijkste agendapunt was de stemming 
rondom transgenders. Er was een agendapunt met de vraag of de regels rondom transgenders 
aangepast moeten worden. In de mogelijk nieuwe regels mag je alleen als ‘natural born’ meedoen in 
de betreffende categorie. De NDB heeft tegen dit voorstel gestemd. Niet zozeer omdat wij voor of 
tegen deelname van transgenders zijn. Maar omdat wij vinden dat als je de regels aanpast, je eerst 
moet bedenken hoe je dat doet en hoe je dit kunt implementeren en uiteindelijk kunt controleren. Dus 
loop je niet tegen rechtszaken aan die het einde van de WDF betekenen.  
We namen actief het woord in de WDF meeting en legden duidelijk en gedetailleerd ons standpunt uit. 
Daarbij benadrukten we de mogelijke uitdagingen die gepaard gaan met de implementatie van deze 
regels zonder een zorgvuldig en doordacht plan. De NDB heeft aangegeven bereid te zijn om te 
helpen bij een onderzoek rondom de deelname van transgenders in de sport. 
Het voorstel werd uiteindelijk aangenomen, maar er werd een brede discussie gevoerd over hoe de 
regels precies geïmplementeerd moeten worden. Zowel meerdere aanwezigen als het WDF bestuur 
vroegen zich af hoe deze wijziging correct doorgevoerd moet worden. Het WDF bestuur heeft 
aangegeven tijd nodig te hebben om deze kwestie goed uit te zoeken en te onderzoeken hoe ze de 
nieuwe regels op een juiste manier kunnen implementeren. Dit onderwerp wordt dus vervolgd. 
 
JDC World Cup in Gibraltar 
Twee jongensteams van Nederland hebben meegedaan aan de JDC World Cup in Gibraltar. Het 
eerste team bestond uit Kendji Steinbach, Bradley van der Velden, Daan Toxopeus en Ruben 
Baalmans, terwijl het tweede team werd vertegenwoordigd door Dylan van Lierop, Cas Maessen, 
Massimo Balsamo en Wess van den Brand. Daarnaast reisde Sem Sijbrands mee, die zich had 
gekwalificeerd voor de individuele toernooien. 
Dankzij een financiële bijdrage van Michael van Gerwen konden de teams afreizen naar Gibraltar, 
waar ze mooie prestaties neerzetten. Het Nederlandse team behaalde een tweede plaats in het JDC 
World Cup landenteamtoernooi, waarbij Engeland uiteindelijk als winnaar uit de bus kwam. Individueel 
was het ook een succes: Kendji Steinbach won de Winmau Gibraltar Open en zowel Bradley van der 
Velden als Kendji Steinbach bereikten de kwartfinales van het JDC Single WK. 
 
WPD World Cup 2024 in De Bonte Wever 
Dit jaar hadden we de eer om de World Cup voor paradarters te organiseren in De Bonte Wever in 
Assen. Twee Nederlandse teams namen deel aan dit prestigieuze evenement. Het eerste team 
bestond uit Carel Scholten, Reggie van Brenk, Cliff Ruiter en Albert Lubbelinkhof, terwijl het tweede 
team werd vertegenwoordigd door Michelovic van Velzen, Stefan Bakker, Michel van den Hengel en 
Anton van Hemert. Het evenement omvatte een koppeltoernooi op vrijdagavond, een teamtoernooi op 
zaterdag en een singletoernooi op zondag. Helaas moest het singletoernooi worden geannuleerd 
vanwege tijdsgebrek door vertragingen van de andere toernooien. 
Desondanks leverde de World Cup indrukwekkende prestaties op, en Nederland kan trots zijn op de 
behaalde resultaten. België won uiteindelijk het teamtoernooi, waarbij ze in een spannende finale 
Engeland met 9-8 versloegen. Het Nederlandse team bestaande uit Stefan Bakker, Michelovic van 
Velzen, Michel van den Hengel en Anton van Hemert, behaalde de bronzen medaille. Ze droegen hun 
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overwinning op aan hun teamgenoot Arie van der Rassel, die afgelopen zomer overleed. Voorafgaand 
aan de finales reikte Sarah Smale, voorzitter van de WPD, postuum een award uit ter ere van Arie van 
der Rassel. 
De koppelwedstrijd bij de rolstoelers werd gewonnen door België, met Vincent D’hondt en Serge van 
Belle die de Duitse tegenstanders Thorsten Nesse en Björn Köhn versloegen. De staande darters titel 
ging naar het Franse duo Bruno Laurent en Frederic Simon, die in de finale met 5-2 van het Engelse 
koppel Jon Hirst en David Johnson wisten te winnen.  
 
Lakeside  
De WDF Lakeside World Championships 2024 hebben enkele indrukwekkende prestaties opgeleverd. 
Shane McGuirk uit Ierland kroonde zich tot wereldkampioen bij de heren, door de 70-jarige Paul Lim 
met 6-3 in sets te verslaan. Bij de dames was de topfavoriete Beau Greaves onverslaanbaar. De 20-
jarige Greaves versloeg de jonge Schotse Sophie McKinlay met 4-1 in sets om haar titel te veroveren. 
In het jongenstoernooi ging de titel naar de 15-jarige Archie Self, die in een spannende finale met 3-2 
van zijn landgenoot Jenson Walker wist te winnen. Bij de meisjes veroverde Paige Pauling de titel 
door Sophie McKinlay, de damesfinaliste, te verslaan met 2-0 in sets. Lerena Rietbergen wist bij de 
dames de halve finale te halen. Jarno Bottenberg was de beste Nederlandse heer met een plek in de 
kwartfinale.  
 
World Masters 
Een fantastische prestatie kwam uit Hongarije, waar Wesley Plaisier zijn historische tweede WDF 
World Masters-titel op zijn naam schreef. In een dominante finale versloeg hij de Duitser Kai Gotthardt 
met 7-3, met een indrukwekkend gemiddelde van ruim 96. Plaisier prolongeerde hiermee zijn titel van 
2022 en voegt zich bij grootheden zoals Eric Bristow, Bob Anderson en Martin Adams. In de halve 
finale versloeg hij landgenoot Corné Groeneveld (6-3), terwijl Jimmy van Schie in de kwartfinale in een 
beslissende leg van Wesley verloor. 
Beau Greaves schreef geschiedenis door voor de tweede keer op rij de WDF World Masters te 
winnen bij de dames, waarbij ze slechts één leg verloor tijdens het toernooi. 
Daarnaast behaalden Lex Paeshuyse uit België en Paige Pauling de jeugdtitels op de WDF World 
Masters 2024, waarbij Paeshuyse indruk maakte en Pauling haar rol als favoriet waarmaakte. 
 
Nieuwe NDB Rankingseizoen 
Het vernieuwde Winmau NDB Rankingcircuit is inmiddels gestart. Zoals al herhaaldelijk aangekondigd 
hebben we dit seizoen meer wedstrijden, meer prijzengeld en één centrale speellocatie. Dit om het 
circuit vanaf seizoen 2024/2025 aantrekkelijker en toekomstbestendiger te maken. De NDB heeft 
hierbij geluisterd naar de waardevolle input van spelers, supporters en vrijwilligers. De opkomst tijdens 
de eerste dagen was veelbelovend. 
 
LaCo en SuperLeague  
De LaCo en SuperLeague is altijd te volgen via onze website. Voor elke speelronde publiceren we 
een vooruitblik en na elke speelronde een verslag. Beide competities zijn in inmiddels goed begonnen. 
In de SuperLeague waren afgelopen seizoen meerdere incidenten, zoals al vaker besproken. De NDB 
treedt daar nu strenger tegen op. Recent is een team uit Rotterdam, dat al een waarschuwing had, 
definitief uit de competitie genomen. Dit laat zien dat we serieus werk maken van een sportieve en 
veilige competitie. 
 
Planning 
De planning van de LaCo, SuperLeague de, NDB ranking en  finaledagen is tijdig met jullie gedeeld; 
locaties en data zijn bekend en ook terug te vinden op onze website. Net als voorgaande jaren is de 
conceptplanning al voor de zomer verstuurd. 
Hebben jullie evenementen zoals een gesloten toernooi, nieuwjaarstoernooi of ALV die mogelijk 
botsen met de NDB-planning? Laat dit dan vóór de zomer of direct na de zomer weten bij het 
ontvangen van de conceptplanning, en wacht niet tot de definitieve planning. Dan kunnen we daar 
waar mogelijk rekening mee houden. 
Jaap Drost (FDB): Ik merk binnen onze bond, we hebben drie SuperLeague-teams, wat natuurlijk heel 
mooi is, dat dit ook de doodsteek gaat worden van de LaCo. Ik merk dat wij niet meer een 
representatief LaCo team op de been kunnen brengen. We moeten op dit moment spelers vragen uit 
lagere divisies. Dat terwijl er super veel geld vanuit onze lidorganisatie naar de LaCo toegaat. Is het 
een idee om te kijken naar het inperken van het aantal SuperLeague teams per regio om te zorgen 
dat we de LaCo overeind kunnen houden?  
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Paul Engelbertink (NDB) antwoordt dat het goed is om hier eens met een aantal mensen voor te gaan 
zitten. We moeten wel in de gaten houden waar de behoefte ligt. Wij zien dat er veel vraag is naar de 
SuperLeague en deze zouden we nog veel groter kunnen maken. Ik vind het lastig om ergens paal en 
perk aan te stellen als er juist veel vraag naar is.  
 
Frans Agterberg (DBMN) geeft aan dat dit voor hem een beetje hetzelfde is als de PDC en de 
Lakeside. De beste spelers gaan allemaal naar de SuperLeague en het restant speelt nog de LaCo. 
Ook bij DBMN is het zo dat de echt goede spelers allemaal SuperLeague spelen.  
 
Jaap Drost (FDB) vult aan: wij hebben een ranking die verbonden is aan de LaCo. Mensen die ranking 
gooien bij ons en hoog eindigen plaatsen zich voor het LaCo team. Als je daar nu de top tien van pakt, 
dan gooien er zes spelers SuperLeague. Ik merk echt dat er minder animo is voor de LaCo, en 
daardoor komen er ook minder mensen op de ranking. We willen toch juist de sport promoten en de 
mensen aan het darten krijgen.  
 
Er wordt afgesproken om over dit complexe onderwerp een aparte bijeenkomst te organiseren. 
Tijdens deze sessie zullen alle voors en tegens zorgvuldig op een rij worden gezet, zodat er op basis 
daarvan een juiste richting gekozen kan worden. 
 
Selectiebijeenkomsten 
Voor alle Nederlandse selecties – heren, dames, jeugd en paradarts – is het seizoen officieel van start 
gegaan met een selectiebijeenkomst op het NDB-bondsbureau. Tijdens deze sessies stond 
teambuilding centraal en kregen de spelers alle informatie die ze nodig hebben: van kleding en foto's 
tot informatiemappen en het tekenen van topsportovereenkomsten. Ook thema’s als integriteit en 
antidopingbeleid kwamen aan bod. Het waren gezellige, inhoudelijke bijeenkomsten waarmee onze 
selecties klaar zijn voor een mooi seizoen! 
 
Vooruitblik TOTO Dutch Open Darts 
De komende editie van de Dutch Open Darts kent weinig veranderingen, maar wél mooie 
verbeteringen. Zo is er meer zitgelegenheid op het balkon van de grote zaal, gaat RTL7 opnieuw 
uitzenden én wordt een recordbedrag van €50.155 aan prijzengeld verdeeld – een stijging van maar 
liefst 33%! Die verhoging komt voort uit een eerder verzoek uit deze ALV om eens naar het 
prijzengeld te kijken. Dat hebben we dus gedaan. Ook belangrijk: de inschrijvingen verlopen dit jaar 
via DartConnect en niet meer via Avayo. Het is wel de laatste editie dat TOTO sponsor zal zijn. Wij 
zijn druk bezig om te kijken naar een andere sponsor. Dit kunnen we niet garanderen en moeten we 
dus goed in de gaten houden. VIP-uitnodigingen voor lidorganisaties zijn onderweg. 
 
Gerard Elderenbosch (DORA): Het is heel goed dat het prijzengeld verhoogd is, maar hadden we niet 
beter kunnen wachten tot na volgend jaar wanneer we zeker hadden geweten dat we een nieuwe 
hoofdsponsor hadden?  
 
Paul Engelbertink (NDB): Dat is natuurlijk kip en ei verhaal. We hebben op dit moment goede hoop 
dat we een nieuwe sponsor vinden. Het prijzengeld verhogen is iets wat al meerdere jaren speelde en 
waar we na de afgelopen editie goed naar hebben gekeken. We moeten soms ook gewoon 
beslissingen nemen en niet altijd wachten tot we honderd procent zekerheid hebben want die krijgen 
we in deze toch niet.  
 
Vooruitblik: WDF Europe Cup Youth 2025 & 4 Nations Tournament 2025  
Twee prachtige evenementen om naar uit te kijken! De voorbereidingen voor de WDF Europe Cup 
Youth 2025 en het 4 Nations Tournament 2025 zijn in volle gang. We hebben al goede gesprekken 
gevoerd met De Bonte Wever en zijn momenteel druk bezig met het uitwerken van de 
(organisatorische) pakketten. De evenementen gaan dus plaatsvinden in Assen en afspraken met de 
verschillende partners zijn allemaal gemaakt. We kijken er met veel plezier naar uit om deze 
toernooien opnieuw in Nederland te organiseren!  
 
Nieuwe website 
Afgelopen donderdag is onze nieuwe website live gegaan. De afgelopen maanden hebben we hard 
gewerkt aan een nieuwe structuur, fris ontwerp en vooral verbeterde functionaliteiten. De site is 
gebruiksvriendelijk en ook op je telefoon prettig om te bezoeken. We zijn blij met het resultaat. Neem 
vooral een kijkje! 
 
Jaap Draaijer (DVS): Is er nog ergens een schaduwbestand waar je bij de oude documenten kan?  
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Paul Engelbertink (NDB): Jazeker. Dat kunnen wij, deze staat alleen niet meer voor het publiek 
openbaar.  
Jaap Draaijer (DVS): Is er een minimale plafondhoogte voor een speellocatie?  
Patrick Stolk (NDB) gaat het antwoord opzoeken in de reglementen en voorziet Jaap van een 
antwoord.  
 
4) Meerjarenbeleidsplan 2025+ 

Frances van Kooten (NDB): Dit meerjarenbeleidsplan is zorgvuldig tot stand gekomen, met input uit 
het vorige MJBP, waarin we bijna twee jaar corona moesten verwerken. Ook is er veel waardevolle 
input gebruikt uit het Mulier-onderzoek van leden en lidorganisaties, waaruit blijkt dat wat we doen 
gewaardeerd wordt, en dat willen we vooral blijven doen. Het plan geeft de hoofdlijnen voor de 
komende jaren weer, terwijl we in het jaarplan specifieker uitschrijven wat we in het komende jaar 
gaan doen. Het biedt een langetermijnvisie en zorgt voor consistente koers en prioriteiten. 
 
De voorzitter vraagt of er verder nog vragen of opmerkingen zijn over het meerjarenbeleidsplan. Deze 
zijn er niet, en het meerjarenbeleidsplan wordt vastgesteld. 
 
5) Jaarplan 2025 

De voorzitter geeft aan dat we in het jaarplan het bestaande aanbod duidelijk beschreven hebben, dus 
wat we in 2025 weer standaard gaan leveren. Daarnaast worden ook specifieke projecten en 
evenementen voor 2025 benoemd. Paul zal de specifieke punten voor 2025 verder toelichten. 

Paul Engelbertink (NDB): In 2025 richten we ons op het organiseren van het EK Jeugd in Nederland 
en het 4 Nations Tournament. Daarnaast gaan we onderzoek doen naar gezamenlijke 
ledenadministratie en competitiesoftware, een thema dat we hebben meegenomen uit het vorige 
meerjarenbeleidsplan. Dit heeft te maken met Teambeheer en DartConnect. Ook willen we meer 
fysieke themabijeenkomsten organiseren voor lidorganisaties  

Een ander belangrijk onderwerp is het lidmaatschapsmodel onderzoeken en verder uitwerken. Dit is 
iets waar we al vaker over hebben gesproken. Dit is tweeledig: enerzijds willen mensen rechtstreeks 
lid worden van de NDB vanwege bijvoorbeeld kortingen voor de ranking en de Dutch Open Darts, en 
anderzijds willen we de regel dat je maar bij één lidorganisatie lid mag zijn, heroverwegen. Hiervoor 
gaan we iets op papier zetten zodat we dit met elkaar kunnen bespreken.   

Er volgen enkele vragen vanuit de vergadering waaronder van Ruud Willersen (DORA): Maar lid 
worden bij meerdere bonden kon toch niet vanuit NOC*NSF? Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dat 
hij weet dat dit altijd werd aangegeven maar niet weet waar die regel vandaan komt, op dit moment is 
dit bij NOC*NSF in ieder geval niet meer zo. Jaap Draaijer (DVS) tipt dat ze dan bij één bond een 
‘hoofdlidmaatschap’ zouden moeten aangaan. Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dat hij begrijpt dat 
er rondom dit onderwerp veel vragen zijn en dat we dit niet zomaar kunnen beslissen zonder eerst 
heel goed na te denken over de voor- en nadelen en zeker ook de consequenties. Vervolgstap is dat 
wij iets op papier zetten wat we te allen tijde met de ALV zullen bespreken.  

Ledenkortingen blijven we uitbreiden om het lidmaatschap meerwaarde te geven. We gaan extra 
aandacht besteden aan NDB/JDC jeugdlocaties en het verder uitwerken van het tuchtsysteem en de 
NDB Fair Play-campagne. 

Frans Agterberg (DBMN): Hoe gaat het met de jeugd bij andere lidorganisaties? Wij hebben een vrij 
groot gebied te overbruggen en zijn daarom maar gestart met een jeugdranking.  

Hermien Straten (jeugdcommissie): Er moet bij ons nog stabiliteit komen in de aantallen en aan de 
spellen/ oefenvormen van de NDB-JDC moeten we nog werken. Dit is nu bij ons nog wat onduidelijk 
omdat de spelers hier het doel niet van zien. 

Marcel van Deursen (RDO) geeft aan dat het bij hen wel stabiel is en dat het goed werkt. Zij zitten te 
wachten op het promotiemateriaal. 
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Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dat het promotiemateriaal klaarligt. We gaan de marketing en 
promotie in 2025 opvoeren. Onze collega Kevin de Bree zal ook echt het land in gaan om locaties te 
bezoeken en te kijken waar hij ze nog mee kan helpen.   

De voorzitter vraagt of er verder nog vragen of opmerkingen zijn over het jaarplan. Deze zijn er niet, 
en het jaarplan wordt vastgesteld. 
 
6) Begroting 

Theo van Hezik (NDB) geeft een toelichting op de begroting voor 2025, opgesteld in samenwerking 
met het kantoor en besproken in de financiële commissie. Speciale onderwerpen in de begroting van 
dit jaar zijn: het 4 Nations Tournament en het EK Jeugd. Twee evenementen die we beide zelf 
organiseren en daar zijn uiteraard kosten mee gemoeid. Ook het WK, dat in Zuid-Korea gespeeld gaat 
worden, is een flinke kostenpost in deze begroting. Hiervoor sparen we al jaren om de kosten van 
dergelijke evenementen te spreiden. 
 
Verder zijn er niet veel andere speciale punten in de begroting. Er is een toelichting bij de begroting 
geschreven die jullie allemaal hebben kunnen lezen, met meer verduidelijking over de specifieke 
posten. Een speciale dank gaat uit naar Borg en de financiële commissie voor het opstellen en 
controleren van deze begroting. 
 
Er zijn verder geen vragen, de begroting 2025 wordt vastgesteld. 
 
7) Rooster van aftreden en (her) verkiezingen bestuur  

De voorzitter geeft aan dat Jacques Michel Bloi en Hans Elzer opnieuw benoemd dienen te worden 
voor hun derde en laatste termijn. Na eventuele benoeming zit het huidige bestuur allemaal in hun 
laatste termijn. Dit betekent dat we actief moeten zoeken naar nieuwe bestuurders. We doen ook een 
oproep aan jullie om na te denken of jullie iemand kennen die het NDB-bestuur zou kunnen 
versterken. Het is belangrijk om nu alvast vooruit te kijken naar de toekomst van ons bestuur. Verder 
wil Michael de Vlieger het bestuur komen versterken. Hij heeft al geruime tijd meegelopen, en dat is 
het huidige bestuur goed bevallen. We zijn dan ook blij om te zien dat hij zich wil inzetten voor de 
toekomst van de NDB en we kijken ernaar uit om hem in het bestuur te verwelkomen. 
 
Michael de Vlieger stelt zichzelf voor aan de vergadering.  
 
De voorzitter vraagt de ALV om in te stemmen met de herverkiezing van Jacques Michel Bloi en Hans 
Elzer. Daarnaast vraagt hij om Michael de Vlieger te benoemen tot bestuurslid.  
 
Peter Maartense (RDO) geeft aan dat de stemmen zijn geteld. Michael de Vlieger is unaniem 
benoemend met 91 stemmen voor. Hans Elzer is herbenoemd met 84 stemmen voor en 7 tegen en 
ook Jacques Michel Bloi is herkozen met 90 stemmen voor en 1 ongeldige stem. 
 
8)  Reglementswijzigingen 

Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dat er enkele wijzigingen in het Algemeen wedstrijdreglement en 
het Algemeen reglement zijn aangebracht. Daarnaast is er ook nog een nieuw reglement opgesteld en 
dat is het Reglement Spelersvertegenwoordiging. Dit laatste reglement is o.a. opgesteld vanwege de 
verplichting vanuit de minimale kwaliteitseisen vanuit NOS*NSF. Paul neemt de vergadering mee door 
de aangebrachte wijzigingen in de bestaande reglementen en bespreekt het nieuwe reglement. De 
aangebrachte wijzigingen zijn te vinden op de eerste pagina van het betreffende reglement.    
 
Er zijn geen verdere vragen vanuit de ALV en het Algemeen wedstrijdreglement, het Algemeen 
Reglement en het Reglement Spelersvertegenwoordiging worden vastgesteld. 
 
9) Benoeming NDB aanklager 

De voorzitter geeft aan dat we voor het nieuwe vastgestelde tuchtrecht op zoek waren naar een 
aanklager binnen onze leden, en via een vacature hebben we een leuke kandidaat gevonden: Corné 
van Leent. Hij was ook aanwezig bij de online meeting op 3 december, waar hij zichzelf heeft 
voorgesteld. Corné is helaas, vanwege omstandigheden, niet aanwezig maar heeft het volgende 
schriftelijk laten weten: 
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Ik ben in 1999 lid geworden van de TDV. In mijn jeugdjaren heb ik veel NDB rankings en LACO 
gespeeld. Momenteel speel ik in de Tilburgse Eredivisie. Er gaan weinig dartstoernooien voorbij op 
televisie die ik niet kijk. Ik heb mijn vrouw ondertussen ook aangestoken met dit dartsvirus, maar het is 
beter voor iedereen dat het bij haar bij kijken blijft. Darts is dus al ruim 25 jaar een van mijn grootste 
hobby’s en liefdes. Ik zie er erg naar uit om iets terug te kunnen doen voor de sport die mij al veel 
mooie momenten heeft gebracht.  

Jaap Draaijer (DVS) vraagt zicht af, aangezien Corné voor de overheid werkt, of deze rol conflicteert 
met zijn positie van aanklager en of dit onderzocht is.  

Paul Engelbertink (NDB): geeft aan dat we dit inderdaad nagevraagd hebben en dat deze rol van 
Corné niet conflicteert met zijn rol bij de overheid.  

Corné van Leent wordt door de ALV benoemd tot aanklager van de NDB. 
 
10) Rondvraag 

Er zijn geen vragen voor de rondvraag. De voorzitter dank iedereen hartelijk voor de aanwezigheid en 
sluit de vergadering.  
 
Besluitenlijst 

• Notulen ALV 22 juni 2024 vastgesteld.  

• Meerjarenbeleidsplan 2025+ vastgesteld. 

• Jaarplan 2025 vastgesteld. 

• Begroting 2025 vastgesteld. 

• Hans Elzer en Jacques Michel Bloi herkozen voor bestuursfunctie. 

• Michael de Vlieger benoemd tot NDB bestuurslid. 

• Wijzigingen in het Algemeen wedstrijdreglement en het Algemeen Reglement vastgesteld. 

• Reglement Spelersvertegenwoordiging vastgesteld. 

• Corné van Leent benoemd tot aanklager van de NDB. 

 
Actiepuntenlijst 

✓ Officiële vastgestelde stukken op site plaatsen. 
✓ Aparte bijeenkomst organiseren over LaCo en SuperLeague.  

 


